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Beszámoló 
Kuti Péter, matematika szakterületi koordinátor 

2013. szeptember 19. – december 1. 

Időrendi bontás: 

 09. 20. Matematika Szakterületi Bizottsági ülés 

 09. 23. Választmányi ülés 

 09. 24. Küldöttgyűlési ülés 

 10. 03. GyógyMatek Gólyaavató 2013 

 10. 07. Megbeszélés az Intézettel (Frank András, Simon Péter, Vásárhelyi Éva) 

 Választmányi ülés 

 10. 10. Matematikai Intézeti Tanács ülés 

 10. 16. TTK Kari Tanács ülés 

 10. 17. ELTE EHÖK Küldöttgyűlési ülés 

 11. 04. Választmányi ülés 

 11. 11. Gólyabál megbeszélés 

 Választmányi megbeszélés 

 11. 14. Szerverkarbantartás 

 11. 20. Kari Tanács ülés 

 11. 21. MATSZACS ülés 

 11. 26. Értékelő megbeszélés a mentorokkal 

 09. 24., 10. 01., 10. 08., 10. 15., 10. 22., 11. 05., 11. 12., 11. 19., 11. 26. Matekos 

Teadélután 

MATSZACS aktivitás 

1) MASZAT 

A félév elején nagy meglepetést okozott a MASZAT korrepetitorság iránt mutatott érdeklődés, 
aktivitás, és óriási örömünkre, viszonylag korán, szeptember utolsó hetében el is indultak a 
korrepetálások, összesen tíz korrepetitorral, hetente öt alkalommal. Amit a tervezetthez képest nem 
sikerült igazán jól végrehajtani, az a MASZAT hirdetése. Sem a Nyúzban, sem pedig plakátokon nem 
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jelent meg az egyetemen, hogy mikor és hol tartanak ilyen alkalmakat, amin javítanunk kell a 
későbbiekben. A honlap hiánya is igen nagy gondot okozott, az utóbbi időben több tucat megkeresés 
érkezett az időpontok miatt.  
A csapat összehozásért, és a korrepetálások megszervezéséért köszönet illeti Mizsót! 

2) Rendezvények 

A TTK-s hallgatói rendezvények talán még soha sem voltak annyira nehéz helyzetben, mint idén, 
ami igencsak érezhető minden szinten.  

Az első nehézséget a SOTE Klubbal kötött szerződés okozza, mely igen nagy fejtöréshez vezetett 
gyakorta. A Választmány, és az Alapítvány vezetőinek egy véleményem szerint hibás döntése, hogy ez 
a szerződés létre jött, legalábbis ilyen formában biztosan nem lett volna szabad, főleg mielőtt 
egyáltalán kipróbáltuk volna a helyet. A MATSZACS egy rendezvényt szervezett ide, a GyógyMatek  
Gólyaavatót, ahova körülbelül 260 fő jött el. A rendezvény szervezése egy helyen elcsúszott, ez a 
ruhatár kérdése volt, több szervező számára is a helyszínen derült ki, hogy nem a helyszín biztosítja a 
ruhatáros személyzetet. Rendkívül nagy segítséget nyújtott Dórika, Szandi és Zsolti, akik nélkül nem 
tudott volna működni a ruhatár, köszönöm szépen nekik! 
A buliról viszonylag hamar hazamentek az emberek, ennek okai talán a helyszín túlságosan tágas 
mivolta, az ülőhelyek hiánya, az italok magas ára, a zene túlzott hangereje lehetett. 

A Gólyabál, és a Nedves Est kimenetele igencsak előnytelen volt, többek közt annak okán is, hogy 
így borultak a félév elején tervezett időpontok is, ennek fényében a földrajz-földtudományi 
szakterülettel egyeztetve, a GeoMetria rendezvényt elhalasztottuk, tekintettel lévén arra, hogy nekik 
ez lett volna négy héten belül a harmadik bulijuk. Új időpontnak a december 5-i csütörtököt tűztük ki, 
azonban másik három szakterület is elhalasztotta közös buliját, akik szintén erre az időpontra 
szerették volna tolni az eseményt. Ez, és a SOTE Klubbal folytatott további egyeztetések azt az 
eredményt szülték, hogy egy kari (sőt, Bárczi-TTK) Mikulásbuli kerül megrendezésre csütörtökön. A 
GeoMetria új időpontot fog kapni, erről az elkövetkezendő SzaCs üléseken fogunk dönteni a 
földesekkel közösen. 

A Gólyabálon és a Nedves Esten is nagyon nagy segítséget jelentettek a MATSZACS lelkes tagjai, 
öröm volt látni, hogy ilyen sokan segítenek szívesen. 

A Matekos Teadélutánok sorsa továbbra is igencsak nehézkes. A negyedik emeleten sikerült egy 
termet kapnunk, sajnos a Campus termeinek kihasználtsága rendkívül magas, így jobb helyen nem 
sikerült stabil helyszínt találni. Viszonylag kevesen, körülbelül alkalmanként 15-en látogatják a 
teadélutánt. Felmerült, hogy a kieső helyszínen kívül a játékoks egyhangúsága is okozhatja az 
érdektelenséget, így igyekszünk újabb játékokat beszerezni. Az időpontot is talán jobban kell 
megválasztani a következő félévben, több helyről is az a visszajelzés érkezett, hogy órák miatt nem 
tudnak jönni sokan. A szervezésért nagy köszönet Jucinak, és csapatának, akik megosztva a teendőket 
minden héten felkészültek!  

3) Mentorrendszer 

A regisztrációs hét után a mentorok feladatainak száma is csökkent némileg, azonban így is 
rengeteg megkeresésre kellett választ adniuk. A félév során, azt gondolom, hogy igen jól működött a 
rendszer, azonban természetesen ebben is akadtak hibák, melyek főként rutintalanság miatt 
történtek. A mentoroknak szintén rendkívül nehéz feladata volt a közösségalkotás terén, hiszen a 
gólyatáborban résztvevők alacsony száma, és a tanárszak különválása komoly nehézséget okoz azon 
gólyák társaságba való bevonásban, akik még nem ismerik a mentorukat és a társaikat. Ez egy olyan 
terület, ahol még bőven van hova fejlődni, a szakterületi csoportnak is, a mentorrendszernek is, és a 
mentoroknak személyesen is. Reményeim szerint a következő években könnyebb dolgunk lesz. 
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A fejlődéshez elengedhetetlenek a tapasztalatok, ezért idén minden eddiginél több energiát 
fordított a SzaCs arra, hogy minél több információt szerezzünk a nehézségekről. Ennek egyik állomása 
volt a mentorokkal tartott megbeszélés, ahol a szakos segítő az általa megfigyelt hiányosságokra, 
pozitívumokra hívta fel a figyelmét a mentoroknak, valamint igyekezett minden eddig hozzánk el nem 
jutott nehézségre rákérdezni. A félévben elkövetett rengeteg munkáért óriási köszönet Dorkának! 

Tisztségviselői aktivitás 

Tisztségviselőként igyekeztem a TTK HÖK és a MATSZACS segítségére lenni, amiben csak tudtam.  

1) Informatikai teendők 

Sajnos a szerver sorsának hányadtatása igen komoly problémát okoz az egész TTK-nak. Rengeteg 
levél, és ezzel információ veszett el, a pótlás azóta is zajlik, több-kevesebb sikerrel.  Ennek 
rendbetételében igyekeztem segíteni Tabajdi informatikus urat, bár szakértelem híján inkább csak 
egyszerű feladatokat tudtam véghez vinni. Amiben leginkább tudtam segíteni, az a felhasználók 
tájékoztatása volt, és néhol számukra tudtam segítséget nyújtani, főleg a honlap, és a levelezés 
használatában. A továbbiakban is igyekszem részt venni a megmaradt teendőkben, a honlapok 
áthelyezésében, és beüzemelésében, valamint a levelezés stabillá tételében, a fiókok használatának 
alternatív módjainak megteremtésében (Gmail, más programok).  

2) Rendezvények 

A rendezvények létrejöttében komolyabb szerepet nem vállaltam, azonban igyekeztem minden 
tudásommal segíteni ezeket.  Megpróbáltam kommunikációs hidat képezni a szervezők, az 
Alapítvány, a Választmány és a résztvevők között, mely persze sok helyen sikertelen volt, de többször 
igen fontos problémákat sikerült elhárítani. 

3) Kari adminisztráció 

A Tanulmányi Osztály is meglehetősen nehéz helyzetben van, a matematika alapszakos 
hallgatóknak immáron ismét új tanulmányi előadója van. Még mindig több alkalommal kell 
egyeztetnem az osztállyal adminisztrációs ügyek kapcsán (tárgyfelvételek, kivetések, stb.), de úgy 
tűnik rendeződik a helyzet.  

4) Rutinfeladatok, delegáltságok 

A mindennapos rutinfeladatokat igyekeztem ellátni, amennyiben valamilyen felmerülő probléma 
nem hátráltatott (főként a levelezés hiánya) meg is tettem ezeket. Delegáltságaimat (Kari Tanács, 
Intézeti Tanács, Választmány) egy választmányi ülés kivételével betöltöttem, fogadóóráimat 
megtartottam. 

 
Bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok!  

 
2013. december 1. , Budapest, 
 Kuti Péter 

E-mail: matekszk@ttkhok.elte.hu 
Telefon: 30/561-7708 
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